
Optag af studerende på dyrlæge uddannelsen.

Jeg har et undrende spørgsmål, som er opstået i forbindelse med at min datter 
søgte ind på videregående uddannelse i år.

Hendes førsteprioritet var dyrlægeuddannelsen, og da hendes gennemsnit 
formentlig ikke var højt nok søgte hun ind via kvote 2. Hun kom ikke ind, men er 
blevet optaget på biologistudiet, hvilket hun er rigtig glad for.

Dog kan det så undre, at min datter efterfølgende har læst, at der er optaget 180 
studerende på dyrlægestudiet. Ud af disse er de 90 fra andre lande end Danmark. 
Tilsyneladende er de 85 fra Sverige.

Det der så undrer mig er, at når så mange danske studerende ikke kan blive 
optaget, hvorfor optager man så, så mange fra Sverige og andre steder?

Hvad er den logiske forklaring på det?

Mvh.

Lone Petræus

Udvalget for Videnskab og Teknologi 2009-10
UVT alm. del Bilag 248
Offentligt


